

**Mandag d. 15 oktober 2018 kl. 19:00.  
I festsalen, Manøvej 32, kld..**

1. Godkendelse af referat fra sidste møde.
2. Nyt fra formanden.
  1. Indkomne forslag.
  2. Hvem gør hvad omkring afdelingsmødet.
  3. Overdragelse af "Vores Verden" til en eller flere andre end bestyrelsen.
3. Nyt fra bestyrelsesmedlemmer.
  1. Ny reklameboks. (Ole)
4. Afdelingstjek.
  1. Ingen P.T..
5. Indkomne sager.
  1. Ingen P.T.
6. Post.
  1. Ingen P. T.
7. Eventuelt.

Til stede var: Per, Bodil, Verner, Tina og Arne. Afbud fra Tom og Ole.

1. Per havde følgende kommentar til sidste referat: Bemærkninger til referatet fra d. 17 september 2018.

Der er givet urigtige oplysninger vedrørende de bemærkninger jeg kom med til referatet fra d. 13 august 2018, altså det forgående referat.

Jeg kom med følgende bemærkninger til det forgående referat:

***Punkt 1.4 stykket "På onsdag påbegyndes afrensning/maling af facader og altaner." sker først i uge 37.***

**Punkt 3.5 Hvor er bemærkningen om at det er forbudt. Hvor står det, at det er forbudt.**

**Punkt 9 En del af bestyrelsen mener persondata loven ikke har "den store betydning for os".**

Til dette referat har jeg så følgende bemærkninger.

Punkt 1.

Det lader til at 2 medlemmer af bestyrelsen er meget imod de bemærkninger jeg er kommet med, og disse 2 vil ikke dokumentere for deres overbevisning om punkt 3.5 i det forgående referat om, at det skulle være forbudt, til trods for at de har fået loven tilsendt på email omkring emnet.

Punkt 2.1.

Jeg gjorde det helt klart at der på afdelingsmødet ville komme afstemning om eventuel parkeringsvagt, noget som bestyrelsen tidligere havde besluttet sig for, at det skulle være afdelingsmødet der skulle tage denne beslutning. Og ikke som der står beskrevet i dette referat fra d. 17 september 2018 om, at min holdning er, at parkeringen skal overvåges af parkeringsvagter. Det er ikke den korrekte referering. Grunden til at jeg syntes det ville være forkert, at igangsætte den gule stribe, ligger i at vi netop ikke kender resultatet fra afdelingsmødet endnu. Og nej, der var ikke et stort fleret, der var et knebent fleret omkring igangsættelsen.

Punkt 3.

Stykket omkring udlejning af festsalen, der mangler den omtale fra 2 bestyrelsesmedlemmer om, at de mener, at bestyrelsens godt må bryde husorden, hvilket ikke er min opfattelse. Dette er omkring hvorfra festsalen skal udlejes, og så længe det står i husorden, er det et brud på husorden hvis den ikke bliver udlejet fra festsalen som beskrevet i husorden, skal dette ændres, skal husorden først ændres.

Punkt 5.

Stykket omkring Michael Keis jubilæum, der blev det gjort ganske klart fra min side af, at beløbet hedder kr. 1,50 pr. beboer, altså ialt kr. 519,- og ikke det ca. beløb som er beskrevet.

I dette punkt er der personfølsomme oplysninger i form af benævnelsen af en beboer som så er sendt via email og dermed i modstrid med hvad som er skrevet i bemærkningen om dette med personoplysninger som vi ikke gør, alligevel er dette gjort denne gang.

Ydermere:

Jeg kan så ikke huske under hvilket punkt det blev sagt. Men der mangler helt og aldeles forklaringen om, at jeg trækker mig fra redigering, print og uddeling af beboerbladet, og overlod dette til andre i bestyrelsen, hvem der kommer til at tage sig af det er ikke afgjort endnu, der var nemlig ingen der meldte sig, men jeg syntes det er kedeligt at den slags info hellere ikke er medtaget i referatet. Det er afdelingsbestemt at beboerbladet skal udkomme og at det er bestyrelsen der skal lave dette blad. Der står intet om at det er mig der skal lave det, jeg står dog som ansvarshavende for bladet.

Og grunden for at jeg trak mig ligger i at jeg er imod det at få godkendt et blad,

for derefter hvor det er udgivet, at blive skældt ud for hvad som står i bladet. Denne utilfredshed med indholdet havde man kunne komme med før print og uddeling, så en eventuel tekst havde kunne været som øvrige bestyrelsesmedlemmer syntes skulle have været anderledes.

Formand for afdelingsbestyrelsen

Per Kristensen

- 2.1. Som ordstyrer foreslår bestyrelsen Uffe Kjær.
- 2.2. Verner laver kaffe. Brød, Vand og fløde, klarer Per og Sten. Stemmesedler har Per lavet. "Adgangskontrol" klarer Arne.
- 2.3. Bladgruppe oprettes.
3. Ny boks OK.
4. Ingen bemærkninger
5. Ingen bemærkninger
6. Ingen bemærkninger
7. Udlån af festsalen til en gruppe for aktiviteter er stillet i bero, da der ikke kan findes en "tovholder". En mindre debat omkring, at Per er regionsformand i LLO.

Næste møde: 5/11-2018 kl. 19.00 i Kælderen i nr 82.

Arne Nilsson  
Sekretær